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Хатхоху Р.М. Место и роль опционных договорных конструкций в системе смежных гражданско-правовых договоров
Актуальность настоящей статьи состоит в том, что автор затрагивает в ней насущный, в связи с включением в ГК РФ, и бескомпро-

миссный по сей день вопрос о правовой природе двух моделей опционных договорных конструкций. В целях установления действительной 
правовой природы каждой из закрепленных в ГК РФ опционных конструкций проводится сравнительно-правовой анализ со смежными 
гражданско-правовыми договорами.
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The Place and Role of Optional Contractual Structures in the System of Related Civil Law Agreements

The relevance of this article lies in the fact that the author touches on it a vital, due to the inclusion in the Civil Code of the Russian Federation, and the 
uncompromising question today about the legal nature of two models of optional contractual structures. In order to establish the actual legal nature of each 
of the optional structures enshrined in the Civil Code of the Russian Federation, a comparative legal analysis is carried out with related civil law contracts.
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